



# Manvitha Konkimalla

UX/UI DESIGNER

[manvitha.konkimalla@gmail.com](mailto:manvitha.konkimalla@gmail.com)

[manvitha-konkimalla.com](http://manvitha-konkimalla.com)

[linkedin.com/in/manvitha-k](https://linkedin.com/in/manvitha-k)

## PROFILE

I'm a UX/UI Designer passionate about creating intuitive interfaces for diverse user needs and platforms. I thrive on user-centered design and am eager to contribute my skills to a team building innovative digital experiences.

## LANGUAGES

English - Proficient  
German - Professional  
Telugu - Native  
Hindi - Native

## SKILLS

User Research  
User Flow Charts & Sitemaps  
Brand Identity Design  
Design Systems & Style Guides  
Wireframes  
Low to High-Fidelity Design  
Interactive Prototypes  
Usability Testing  
Motion Design  
HTML, CSS, JavaScript

## TOOLS

Figma  
Adobe Photoshop  
InVision  
Miro  
Affinity Designer  
Plasmic

## EXPERIENCE

### Product Designer

InProp | May 2024 - Present | Berlin, Germany

At InProp, I am responsible for creating a comprehensive user experience and branding for our cutting-edge property management software. I design intuitive user interfaces in Figma and use Plasmic to seamlessly integrate these designs into frontend-ready react components, ensuring an optimized experience that maximizes user satisfaction.

### UI/UX Designer (Intern)

Aakruti Design studio | Jan 2024 - April 2024 | Remote

I designed user-centered mobile application for a travel app, collaborating closely with teams to create interaction flows, prototypes, and motion graphics.

### Associate Analyst (Contract)

Google | Dec 2017 - May 2018 | Hyderabad, India

Supervised analysts, served as module lead for projects. Developed, documented, revised design procedures, quality standards, and consulted with project management for system processes agreement.

### Design Consultant

Uma's Boutique | Dec 2016 - Dec 2023 | Hyderabad, India

Designed bespoke Indian women dresses.

## EDUCATION

### User-Centered Design Program

Redi School | Mar 2023 - Aug 2023 | Berlin, Germany

Completed a design program focused on user-centred design principles and practices for creating effective and engaging digital products.

### User Experience Design Program

TechLabs | Nov 2022 - Apr 2023 | Berlin, Germany

A 6-month design program, gaining skills in all aspects of web & mobile app design and delivering two successful projects.

### Bachelor in Electronics & Communication Engineering

Vignan Institute of Technology & Engineering | 2012 - 2016 | Hyderabad, India

# Manvitha Konkimalla

UX/UI DESIGNER



[manvitha.konkimalla@gmail.com](mailto:manvitha.konkimalla@gmail.com)

[manvitha-konkimalla.com](http://manvitha-konkimalla.com)

[linkedin.com/in/manvitha-k](https://linkedin.com/in/manvitha-k)

## PROFIL

Ich bin ein UX/UI-Designer mit Leidenschaft für die Erstellung intuitiver Schnittstellen für unterschiedliche Benutzeranforderungen und Plattformen. Ich schätze benutzerzentriertes Design und bin bestrebt, meine Fähigkeiten in ein Team einzubringen, das innovative digitale Erlebnisse aufbaut.

## SPRACHEN

Englisch - Beherrscht  
Deutsch - Professionell  
Telugu - Muttersprache  
Hindi - Muttersprache

## SOFTWARE-KENNTNISSE

User Research  
User Flow Charts & Sitemaps  
Brand Identity Design  
Design Systems & Style Guides  
Wireframes  
Low to High-Fidelity Design  
Interactive Prototypes  
Usability Testing  
Motion Design  
HTML, CSS, JavaScript

## TOOLS

Figma  
Adobe Photoshop  
Plasmic  
InVision  
Miro  
Affinity Designer

## BERUFSERFAHRUNG

### Product Designer

InProp | May 2024 - Heute | Berlin, Deutschland

Bei InProp bin ich für die Entwicklung eines umfassenden Benutzererlebnisses und Brandings für unsere innovative Immobilienverwaltungssoftware verantwortlich. Ich entwerfe intuitive Benutzeroberflächen in Figma und verwende Plasmic, um diese Entwürfe nahtlos in reaktionsfähige Komponenten zu integrieren und so ein optimiertes Erlebnis zu gewährleisten, das die Benutzerzufriedenheit maximiert.

### UI/UX Designer (Intern)

Aakruti Design studio | Jan 2024 - April 2024 | Remote

Ich habe eine benutzerzentrierte mobile Anwendung für eine Reise-App entworfen und dabei eng mit Teams zusammengearbeitet, um Interaktionsabläufe, Prototypen und Bewegungsgrafiken zu erstellen.

### Associate Analyst (Contract)

Google | Dec 2017 - May 2018 | Hyderabad, India

Beaufsichtigte Analysten, leitete Projektmodule, entwickelte und dokumentierte Entwurfsverfahren und Qualitätsstandards, und beriet die Projektleitung zu Systemprozessen.

### Designberater

Uma's Boutique | Dec 2016 - Dec 2023 | Hyderabad, Indien

Maßgeschneiderte indische Frauenkleider.

## AUSBILDUNG

### User-Centered Design Program

Redi School | März 2023 - August 2023 | Berlin, Deutschland

Abschluss eines Designprogramms mit Schwerpunkt auf nutzerzentrierten Designprinzipien und -praktiken zur Erstellung effektiver und ansprechender digitaler Produkte.

### User Experience Design Program

TechLabs | Nov 2022 - Apr 2023 | Berlin, Deutschland

Ein 6-monatiges Designprogramm, bei dem Sie Fähigkeiten in allen Aspekten des Web- und Mobile-App-Designs erwerben und zwei erfolgreiche Projekte abschließen.

### Bachelor in Electronics & Communication Engineering

Vignan Institute of Technology & Engineering | 2012 - 2016 | Hyderabad, Indien